

# **7D5N**

## 长崎/熊本/大分/福冈 NAGASAKI/KUMAMOTO/OITA/FUKUOKA

Singapore Incheon

Tour Code: JJSF





Japan 日本



olo Lalaport

Dazaifu Tenmangu Shrine 太宰府天满宫



Mitsui Shopping Park Lalaport LALAPORT 福冈购物中心

行程次序,以当地旅社安排为准。 Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.









精简行程

### 新加坡 矛 仁川 矛 佐贺机场

(机上用餐/晚)

### 长崎 🖨 熊本

(早/午/晚)

- ☑ 长崎原爆观(含门票)
- ☑ 和平公园
- ☑ 高速邮轮(岛原-熊本/含费用)
- ☑ 熊本城(外观)
- ☑ 下通商店街

### 熊本 🖨 大分

(早/午/晚)

- ☑ 大观峰展望所
- ☑ 九重梦大吊桥(含门票)
- ☑ 別府鶴见岳(含空中缆车)
- ☑ 海地狱(含門票)

#### 大分 🗐 福冈 笙四天

(早/午/晚)

- ☑ 金麟湖
- ☑ 汤布院艺术小镇
- ☑ 南藏院(七福神隧道、青铜释迦 涅槃佛像)

#### 筆五天

福冈

- ☑ 太宰府天滿宮
- ☑ 柳川遊船 (含费用) \*30分钟
- ☑ LALAPORT 福冈购物中心

福冈 オ 仁川 オ 新加坡 (早/机上用餐)







√ 5 早餐 / 4 午餐 / 4 晚餐

#### 观光景点:

- 长崎和平公园 位于原子弹坠落地点北侧的小山丘上。这里矗 立9.7 米高的和平祈念像,象征长崎市民对和平的渴望。
- ◆ **长崎原爆纪念馆** 为了宣扬和平理念,而设立的纪念馆,展示 二战中 原子弹爆炸的历史性照片,警惕世人战争的可怕

- 大观峰展望所 位于日本的九州地区,具体来说,它位于九州 南部的鹿儿岛县。这个地区以其壮丽的自然景观和令人惊叹的 观景点而闻名,大观峰展望所便是其中之一,提供了壮观的山 景和眺望。
- ◆ 别府鹤见岳 是日本九州地区的一座火山,也是别府市的主要 景点之一。这座火山拥有美丽的自然景观和温泉,吸引着许多 游客前来观光。空中缆车是前往鹤见岳的一种交通方式,游客 可以搭乘缆车前往山顶、欣赏壮丽的景色和鸟瞰周围地区的景 观。

- ◆ **太宰府天满宫** 位于日本福冈县太宰府市,是日本最著名的天 满宫之一。这座神社是为了纪念学问之神「菅原道真」而建立 的。许多学生和求学者会前来参拜,祈求学业进步和考试顺利 。太宰府天满宫也是一个美丽的观光景点,拥有宏伟的建筑和 美丽的庭园,吸引着许多游客前来参观。
- 南藏院 位于日本的鹿儿岛县,是一座寺庙,以其特色的七福 神隧道和青铜释迦涅槃佛像而闻名。这座佛寺吸引了众多的信 徒和游客前来参拜和观光。七福神隧道是南藏院的一个独特景 观,展示了七福神的雕像和壁画,供人们参观和祈福。青铜释 迦涅槃佛像则是这座寺庙的一个重要文化资产,展示了佛陀入 灭的场景,极具艺术价值和历史意义。



酒店住宿(5晚)

- √ 长崎日升馆酒店或同级
- ✓ 阿苏Grandvrio酒店或同级
- ✓ 別府铁轮温泉风月酒店或同级

x1晚

x1晚 x1晚

x2晚

√ 福冈全日空皇冠假日酒店或同级

免责声明:由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日,公众假期,天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行、会或否事先通知。





### **SCHEDULE**

D1

SINGAPORE TINCHEON TSAGA AIRPORT (MOB/D)

### D2 NAGASAKI 🖨 KUMAMOTO

(B/L/D)

- ☑ Nagasaki Atomic Bomb Museum
- ☑ Peace Memorial Park & Monument
- ☑ Ferry Ride (Shimabara-Kumamoto)
- ✓ Kumamoto Castle (Outlook)
- ☑ Shimotori Shopping Arcade

#### KUMAMOTO 🗐 OITA

(B/L/D)

- ☑ Daikanbo Observation Deck
- ☑ Kokonoe Yume Otsuribashi (Include ticket)
- ☑ Mount Tsurumi (Include cable car)
- ☑ Umi Jigoku (Include ticket)

#### D4 OITA 🖨 FUKUOKA

(B/L/D)

- ☑ Kinrin Lake
- ☑ Yufuin Floral Village
- ✓ Nanzoin Temple (Seven Lucky Gods Tunnel, Bronze Shakyamuni Nirvana Statue)

### D5 FUKUOKA

(B/L)

- ☑ Dazaifu Tenmangu Shrine
- ☑ Yanagawa River Boat Tour
  \*30 Minutes
- ☑ Mitsui Shopping Park Lalaport

D6 FUI

FUKUOKA ₹ INCHEON ₹ SINGAPORE

(B/MOB)





√ 5 Breakfast / 4 Lunch / 4 Dinner

#### **TOURIST ATTRACTIONS:**

#### NAGASAKI

- ◆ Peace Memorial Park & Monument Built to commemorate the atomic blast of Nagasaki. The 9.7meter-high Peace Statue sits in the park symbolizing the Nagasaki citizen's wish for peace.
- ◆ Nagasaki Atomic Bomb Museum It was built to reflect the valuable moment of peace. The museum displayed information of World War II and warn people against war.

#### KUMAMOTO /

- ◆ **Daikanbo Observation Deck** Located in the Kyushu region of Japan, specifically in Kagoshima Prefecture in southern Kyushu. This area is renowned for its magnificent natural landscapes and breathtaking viewpoints, with Daikanbo Observation Deck being one of them, offering spectacular mountain views and vistas.
- Mount Tsurumi in Beppu Is a volcano located in the Kyushu region of Japan, and it is one of the main attractions of Beppu City. This volcano boasts beautiful natural landscapes and hot springs, attracting many tourists for sightseeing. The aerial tramway is a transportation option to reach Mt. Tsurumi, where visitors can take a cable car to the mountaintop and enjoy magnificent views of the surrounding area.

#### **FUKUOKA**

- ◆ **Dazaifu Tenmangu Shrine** The most famous Shinto Shrine dedicated to the spirit of Sugawara Michizane, a scholar and politician of Heian Period. Due to his great learning, he has been associated with Tenjin, a Shinto deity of education and is popular among students.
- Nanzoin Temple Located in Kagoshima Prefecture, Japan, Nanzoin is a temple renowned for its unique Seven Lucky Gods Tunnel and Bronze Shakyamuni Nirvana Statue. This temple attracts numerous devotees and tourists for worship and sightseeing. The Seven Lucky Gods Tunnel is a distinctive feature of Nanzoin, showcasing statues and murals of the Seven Lucky Gods for visitors to admire and pray. The Bronze Shakyamuni Nirvana Statue is a significant cultural asset of the temple, depicting the scene of Buddha's nirvana, possessing great artistic and historical significance.



#### **HOTEL OR SIMILAR (5 NIGHTS)**

✓ Nagasaki Nisshokan Hotel or Similar Class

x 1 Night x 1 Night

✓ Aso Grandvrio Hotel or Similar Class

x 1 Night

✓ Fugetsu Hammondor Hotel or Similar Class
 ✓ Ana Crowne Plaza Fukuoka Hotel or Similar Class

x 2 Night

## · 日本 JAPAN ·

\*\*\*\*



货币 Currency	Japanese Yen-JPY 日元 -JPY	信用卡 Credit Card	* 致电信用卡在日本都能通行 * Credit card are used widely in Japan
货币兑换率 Exchange Rate	100 JPY = MYR 3.70  100 日元 = 马币 3.70  *Subject to currency of the day* *以当天已率为准*	拨号代码 Dial Code	Japan : +81 日本 : +81
电压 Voltage	Voltage - almost always 100 V 电压 - 100伏特	插座 Power Socket	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin
时差 Time Different	Japan - 1 hour ahead of Malaysia 日本标准时差快 <b>马来西亚</b> 时间1小时	行李托运 Luggage Allowance	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 30 kg and a hand carry bag not more than 10 kg. 每人只限携带一件不超过10公斤的手提行李上机,以及托运行李不超过30公斤。
气候 Weather	Spring 春季       Summer I         3月 – 5月       6月 – 8月         Mar to May       Jun to Aug         20℃ - 6℃       28℃ - 19℃	9, <b>S</b>	Mutumn 秋季  月 – 11月  12月 – 2月  Sep to Nov  Dec to Feb  13℃ - 3℃  *Subject to weather of the day,**以当天气报告为准**
飞机型号 Aircraft Type	A330		
Departure Da 出发日期: Tour Fare: 团费: Tipping: 小费: Visa: 签证:	ite:	Flight: 航班行程: Airport Tax & Fue 机场税及燃油附加 Agent Collection 旅行社代收费: Travel Insurance: 旅行保险: TOTAL: 总数:	DI费: Fee:
	GD Partner:		

